
 

 

 

Zápis č. 16/2013 z 16. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni ze dne 

15. 5. 2013 

Přítomní senátoři (od začátku jednání): PhDr. Věra Dvořáková, PaedDr. Dana Egerová 

Ph.D., Ing. Venuše Fišerová, Bc. Klára Jechová, Bc. Zuzana Malá, JUDr. Ing. David 

Martinčík, Ing. Jiří Pešík, Ing. Martin Polívka, Mgr. Romana Suchá  

Omluvení senátoři: Ing. Josef Červený Ph.D., RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Pavlína 

Hejduková Ph.D., Ing. Michaela Krechovská Ph.D., Bc. Andrea Šusterová, Bc. Jana 

Vítovcová 

Přítomní hosté: Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, Ing. Hana Kunešová 

Přítomno: Na začátku jednání přítomno 9 senátorů, senát byl usnášeníschopný. 

Skrutátorkami byly jmenovány Dr. Dvořáková a Mgr. Suchá. 

Návrh programu 16. jednání pléna AS FEK ZČU v Plzni 

1. Vyhláška č. 3DV/2013 – Druhé kolo přijímacího řízení na bakalářské studijní 

programy 

2. Vyhláška č. 4DV/2013 – Druhé kolo přijímacího řízení na navazující magisterský 

studijní program 

3. Rozhodnutí č. 5DR/2013 – Stanovení minimálního počtu kreditů získaných za 

první semestr studia 

4. Různé 

Předsedkyně senátu Dr. Egerová přivítala přítomné senátory i hosty, představila návrh 

programu jednání a nechala o něm hlasovat. 

Přítomno: 9 členů AS FEK 

Hlasování o programu jednání: pro: 9, proti: 0, zdrţel se: 0 

Program 16. jednání pléna AS FEK byl schválen. 

 

Ad 1) Vyhláška č. 3DV/2013 – Druhé kolo přijímacího řízení na bakalářské studijní 

programy 

Po otevření tohoto bodu jednání se slova ujal pan děkan, který krátce zdůvodnil obsah 

předkládané vyhlášky. Cílem druhého kola přijímacího řízení je především zajistit dostatečný 

počet studentů ve fakultou preferovaných studijních oborech. V průběhu projednávání tohoto 

bodu přišel Ing. Tlučhoř. Vzhledem k tomu, ţe k navrhovaným podmínkám přijímacího řízení 

nebyly ţádné připomínky, nechala Dr. Egerová o předloţené vyhlášce hlasovat.  

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Vyhlášku č. 3DV/2013 děkana FEK 

ZČU „Druhé kolo přijímacího řízení pro akademický rok 2013/14 na bakalářské studijní 

programy.“  

Přítomno: 10 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 10, proti: 0, zdrţel se: 0 Usnesení bylo přijato 



 

Ad 2) Vyhláška č. 4DV/2013 – Druhé kolo přijímacího řízení na navazující magisterský 

studijní program 

Děkan FEK okomentoval předkládanou vyhlášku týkající se druhého kola přijímacího řízení 

do navazujícího studia studijního programu Systémové inţenýrství a informatika. Dr. Egerová 

se dotázala, kolik uchazečů se do tohoto programu přihlásilo v rámci prvního kola. Dle 

proděkanky Ing. Kunešové se jedná o 21 uchazečů o obor Systémy projektového řízení a 7 

uchazečů o obor Informační management. Ţádné další dotazy k tomuto bodu nezazněly a Dr. 

Egerová tak nechala hlasovat o následujícím usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Vyhlášku č. 4DV/2013 děkana FEK 

ZČU – Druhé kolo přijímacího řízení pro akademický rok 2013/2014 na FEK ZČU na 

navazující magisterský studijní program.  

Přítomno: 10 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 10, proti: 0, zdrţel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) Rozhodnutí č. 5DR/2013 – Stanovení minimálního počtu kreditů získaných za 

první semestr studia 

V úvodu projednávání tohoto bodu děkan FEK krátce vysvětlil důvody předkládaného 

návrhu. Cílem je dát šanci pokračovat ve studiu i těm studentům, kteří nebyli ve svém prvním 

semestru na vysoké škole příliš úspěšní, ale u nichţ lze přece jen předpokládat, ţe by mohli 

být schopni chybějící předměty úspěšně ukončit v průběhu letního semestru a úspěšně tak 

postoupit do dalšího ročníku. 

Poté proběhla diskuse, v jejímţ rámci se řešily především cesty ke sníţení neúspěšnosti 

prvního ročníku. V průběhu diskuse nadnesla Ing. Fišerová otázku, zda sníţení minimálního 

počtu kreditů za zimní semestr v bakalářském studiu na pouhých 10 nepovede ke zhoršení 

studijní morálky mezi nově nastoupivšími studenty. Navrhla proto, aby byla hranice 

minimálního počtu kreditů v bakalářském studiu stanovena např. na 14 namísto navrhovaných 

10. Většina senátorů zaujala k otázce konkrétního počtu kreditů indiferentní postoj, 

předsedkyně senátu Dr. Egerová proto rozhodla, ţe se usnesení pro účely hlasování rozdělí na 

problematiku bakalářského a magisterského studia, přičemţ bude nejprve hlasováno o hranici 

10 kreditů. 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje stanovení minimálního počtu 10 

kreditů získaných za první semestr studia v bakalářských studijních programech. 

Přítomno: 10 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdrţel se: 2 Usnesení bylo přijato. 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje stanovení minimálního počtu 10 

kreditů získaných za první semestr studia v navazujících magisterských studijních 

programech.  

Přítomno: 10 členů AS FEK 

Hlasování: pro: 10, proti: 0, zdrţel se: 0 Usnesení bylo přijato. 

Vzhledem k přijetí těchto usnesení jiţ nebylo o návrhu Ing. Fišerové hlasováno. 

 

 



Ad 4) Různé 

V rámci tohoto bodu informoval děkan FEK senátory o výhledu počtu studentů 

financovaných MŠMT v příštím akademickém roce. Tento výhled by pro FEK znamenal 

výrazné sníţení počtu zaplacených studentů. 

Po tomto bodu jednání poděkovala předsedkyně Dr. Egerová senátorům i hostům za účast a 

jednání ukončila. 

  

 

 

 

 

Schválená usnesení 
Usnesení 1: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Vyhlášku č. 3DV/2013 děkana FEK 

ZČU „Druhé kolo přijímacího řízení pro akademický rok 2013/14 na bakalářské studijní 

programy.“  

Hlasovalo: 10 členů AS FEK, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 2: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Vyhlášku č. 4DV/2013 děkana FEK 

ZČU – Druhé kolo přijímacího řízení pro akademický rok 2013/2014 na FEK ZČU na 

navazující magisterský studijní program.  

Hlasovalo: 10 členů AS FEK, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení 3: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje stanovení minimálního počtu 10 

kreditů získaných za první semestr studia v bakalářských studijních programech. 

Hlasovalo: 10 členů AS FEK, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 2 

Usnesení 4: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje stanovení minimálního počtu 10 

kreditů získaných za první semestr studia v navazujících magisterských studijních 

programech.  

Hlasovalo: 10 členů AS FEK, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

 

V Plzni dne 15. 5. 2013 

Zapsal: Ing. Martin Polívka, tajemník AS FEK 

Schválila: PaedDr. Dana Egerová Ph.D., předsedkyně AS FEK  

 


